
                                                                                                                         

 

 

                                                                                  
 

 

    GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV 

Til stede:  

Jardar Lie 

Ole Kristian Skomedal 

Aina Berntsen 

Malene Opheim 

 

Forfall: 

Knut Anders Eldhuset 

 

                                                                                                                                  

Referatført: 

Hortemo - 27.09.16 

Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball 

Dato: 20.09.2016 
    

Nr. Sak Ansvar 

00/16 Godkjenning av referat  Ole Kr. 

20.09.16: 

Ingen kommentarer på referat fra forrige møte – godkjent.  

45/16 Fellesdugnad med verv av støttemedlemmer Ole Kr. 

27.06.16: 

Dugnad utsettes til høsten da det ikke er tid eller kapasitet til å gjennomføre denne før sommeravviklingen 

 

23.08.16: 

Vi jobber med ny layout for dugnads lapp, planen er å kjøre dugnaden opp mot jul. Knut ser på layout.  

 

20.09.16: 

Knut Anders har utarbeidet nytt design på brosjyren.  

Malene korrigerer enkelte grammatiske korrigeringer 

 

Vedtak: 

Styret gir sin tilslutning til ny design og besluttes at denne nå kan benyttes. Det besluttes at fellesdugnaden 

er tiltenkt noe senere i høst(før jul/nyttår).  

02/16 «unntatt fra offentligheten» Ole Kr. 

                 «unntatt fra offentligheten» 

48/16 Oppfølgning etter trenermøtet 17.08.16 Styret 

20.09.16: 

Utstyr til lag: 

Det er utarbeidet registreringsskjema som skal signeres av markedsansvarlig og trener/oppmann, disse er nå 

lagt ut på; http://www.greipstadfotball.no/dokumenter slik at trenere selv kan fylle ut, signere og oversende 

markedsansvarlig.  

 

 

Sportslig utvalg:  

I trenermøtet ble aktuelle trenere utfordret på å innta et verv i SU, ev. finne egnede person som kunne tenke 

seg å innta et slikt verv. På trenermøte ble det drøftet noen ulike personligheter, men ingen aktuelle 

kandidater meldte seg fra trenergruppen. Pr. 20.09.16 har styret heller ikke mottatt noen aktuelle 

navn/kandidater. Styret beslutter derav i styremøtet 20.09.16 på nytt å anmode trenere om å melde inn navn. 

http://www.greipstadfotball.no/dokumenter
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En ser det som viktig å ha roller inn i denne funksjonen. Det er her, sammen med trenere og styret at en 

legger de gode føringene for hvordan klubben ønsker å forme seg. 

 

Ole Kristian oppfordrer trenere til å melde sin interesse i epost sammen med referatet av 20.09.16 

 

Nye navn til roller/undergrupper 

Ole Kristian Skomedal har vært i kontakt med Philip Trydal. Han har meldt sin interesse for å bidra i 

undergruppen kiosk.  

Styret oppfatter det som positivt at Philip kunne tenke seg å bidra og ser det som spenning å kunne drøfte 

ulike muligheter med kiosk på idrettshuset.  

35/16 Handle/rekvisisjonsrett(hvem, og hvordan) på vegne av GIL fotball  Ole Kr. 

27.06.16: 

Saken utsettes for endelig behandling. Styret sender imidlertid ut en påminnelse il trenere ifm. hvem som 

kan handle i regi av klubben og hvordan dette skal avklares i forkant.    

 

23.08.16: 

Ole sender ut skjema til styret, med forslag til rekvisisjons praksis. Denne vurderes fra styrets medlemmer 

over e-post/neste styremøte.  

 

22.09.16: 

Ole Kristian Skomedal har oversendt UTKAST for rekvisisjonsskjema til styret. Saken behandles i styret 

over e-post korrespondanse. Når dokumentet er sluttført legges dette også ut under ”dokumenter” på 

www.greipstadfotball.no samt at info om dette kommer sammen med referatet.  

43/16 Lagkasser? Hva gjør vi? Reskontro(innspill i fra rep. i hovedstyret) Knut 

27.06.16: 

Saken utsatt til neste møte  

 

23.08.16: 

Saken utsatt til neste møte  

 

20.09.16: 

Saken utsatt til neste møte  

 

Vedtak:  

50/16 Nytt trenermøte jfr. årshjul, nå med hovedvekt på planlegging av kommende sesong Aina 

20.09.16: 

Etter forrige trenermøte har flere trenere henvendt seg til styret og etterspurt nytt trenermøte for å avklare 

kommende sesong. Det fremkommer et behov for å avklare mest mulig, slik at en kan begynne å forberede 

sesongen 2017. Det synes spesielt som om det er behov for å avklare senior, junior og gutter 01/02 ”kabalen” 

Det besluttes i styremøtet at Aina kaller inn til nytt møte med hovedvekt i agenda på planlegging av kommende 

sesong. Det oppfordres til at trenere i forkant av møte snakker sammen og ser på gode alternative løsninger.  

51/16 Innkommende forslag fra Håvard Rygg om avslutning med ”fotballgalla”  Ole Kr. 

20.09.16: 

Styret ved leder har mottatt en e-post med forslag om en sesongavslutning med ”Fotballgalla”. Forslaget 

gjennomgås i møtet, styret stiller seg positivt til forslaget og legger i positiv retning vekt på at initiativtaker også 

selv tilbyr seg å bidra. Forslaget er slik sett noe en kunne tenke seg å prøve ut(igjen, vært utført tidligere også), 

styret er noe usikker på om fotballgallaen i år må sees i sammenheng med Greipstad IL sitt 100 års jubileum.  

 

Etter en helhetlig vurdering fatter styret følgende vedtak. 

http://www.greipstadfotball.no/
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Vedtak: 

Styret vedtar at fotballgalla er en ønskelig ”happening” ved sesongens slutt. I år må dette sees i 

sammenheng med Idrettslagets 100 års jubileum. Styret forespør initiativtaker om å bistå i en 

planleggingskomité som ser på program og hvordan en slik ”fotballgalla” / fest kan gjennomføres.  

Leder tar kontakt med Håvard Rygg for videre dialog/avklaring, så får en i sammen vurdere mulighetene for 

dette.  

53/16 Dugnad på bygg og anlegg  Malene 

Styret i Greipstad fotball har i møte av 20.09.16 vurdert behovet for en dugnad på idrettshuset/anlegg. Her 

er det flere ting som med fordel kunne vært gjort…Vi har imidlertid lyst til å starte med følgende:  

 Skifte ytterdør(lekker i pakninger og generelt sett slitt)  

 Knust glass i kiosk vinduet 

 Råte i enkelte kledningsbord 

 Vurdering av vannrør(pipelyder ved bruk av varmtvann i enkelte garderober) 

 Flytting av vaskemaskin fra garderobe, til vaskerom(nytt avløp og nye rør)  

 Se på lekkasje/def. vann klosett oppe i 2 etg. 

 Generell opprydding 

 

Ole Kristian avklarer økonomi med hovedstyret, Malene tar ansvar for organisering av dugnaden, Jardarr 

lager en liste over nødvendig oppgaver og materiell ifm. utstyrs bod, samt anskaffer nødvendig utstyr/ 

materiell til dugnaden(mot faktura). Dugnadsdato satt til Lørdag 29.10.16 

 

30.09.16: 

Jardarr og Ole Kr. går i møte med kommunen vedr. brakke eller innredning av garasje til lagerrom 

54/16 Oppstart av registrering på elektronisk medlemsregister Knut 

Som tidligere er det besluttet at elektronisk medlemsregister skal være à jour innen 31/12/16.  

Styret beslutter at en sender ut ”brukermanual” for hvordan en registrerer medlemmer sammen med dette 

referatet. Dette slik at foresatte og spillere selv kan starte med registreringen. Vedlegg til saken følger med 

referatet.   

Oppfølgningssaker til neste møte:  

25/16 Fellesdugnad med verv av støttemedlemmer Jardarr 

43/16 Lagkasser? Hva gjør vi? Reskontro (innspill i fra rep. i hovedstyret) Knut Anders 

 
Referent; Ole Kr. Skomedal 

 

Neste styremøte; Tirsdag 18.10.16 

 

*se neste side for avsluttede sake 
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Avsluttede/ferdig behandlede saker:  
Sak 

nr. 

Sak Ansvar Avsluttet 

01/16 Konstituering av nytt styre Styret 17.03.16 

02/16 «Unntatt fra offentligheten» Ole Kr.   

03/16 Innbydelse til deltagelse fra lag/foreninger i folketoget 17. mai Malene 17.03.16 

04/16 Søknad om midler fra NIF Flyktningefond Ole Kr. 17.03.16 

05/16 Ultras1916-Greipstad Kick-Off party Malene 24.03.16 

06/16 Registrering av medlemmer elektronisk jfr. medlemsregistrering Knut 19.03.16 

07/16 Kontingent, spilleliste korrektur og oppfølgning før sesong 2016 Aina 17.03.16 

08/16 Tilsvar for "Deltageravgift for gutte- cupen"   Ole Kr. 19.03.16 

09/16 Orientering søknad om dispensasjon etter kulturminneloven § 8.4 Knut 17.03.16 

10/16 Fremtidige styremøter(dato, klokkeslett og intervall) Ole Kr. 17.03.16 

11/16 Egenandel LKB og Nørhalne Cup 2016 Tor Arne 22.03.16 

12/16 Keeperskolen Aina 17.03.16 

13/16 Taushetsplikt styremedlemmer Ole Kr.  14.03.16 

14/16 «Unntatt fra offentligheten» Ole Kr. 27.06.16 

15/16 Spørsmål om kompensasjon til trener for gutter 02/03 Knut 24.05.16 

16/16 Til gode skrevet økonomisk støtte for spillere som ikke deltar i Nørhalne Knut 23.03.16 

17/16 Trener J07, søker om fritak fra egenandel LKB på en av hans spillere Ole Kr. 08.04.16 

18/16 Manglende oppgjør fra Songdalen kalender Ole Kr.  08.04.16 

19/16 Inndeling av kamper og treningstider for sesongen 2016 Aina 04.04.16 

20/16 Søppeldunker og vedlikehold av banen Jardarr 06.04.16 

21/16 Dugnad på anlegg Malene 04.04.16 

22/16 Trenermøte/klubbkveld Aina 04.04.16 

23/16 Mulighet for internett/fiber på idrettshuset Ole Kr. 27.06.16 

24/16 Innkjøp av Fairplay skilt/produkter Ole Kr. 03.05.16 

25/16 Fellesdugnad med verv av støttemedlemmer Jardarr  

26/16 Spørsmål om innkjøp av flaggstang Ole Kr. 27.06.16 

27/16 Muligheter for å øke ”Grå søppeldunk” på utsiden av klubbhuset Ole Kr. 27.06.16 

28/16 Utstyr(Baller, utstyr, scantrade web side shop, etc) Jardarr 04.05.16 

29/16 Lettere tilgang på dokumenter og info ut til trenere Knut 04.05.16 

30/16 Oppfølgning av tidligere vedtak om foreldrerepresentasjon inn i ulike utvalg Ole Kr. 27.06.16 

31/16 Kontrakt/godtgjørelse trener/e senior A Ole Kr. 27.06.16 

32/16 Status kunstgressbane 2 Ole Kr 04.05.16 

33/16 Garderobe; antall og fasiliteter Jardarr 04.05.16 

34/16 Innkommende e-post fra Stian Gill ”En tankevekker i hverdagen” Ole Kr. 27.06.16 

35/16 Handle/rekvisisjonsrett(hvem og hvordan) på vegne av GIL Fotball Ole Kr.  

36/16 Status økonomi, ved økonomiansvarlig  Tor -A 24.05.16 

37/16 Opprettelse av dialog med SU – møte Jardarr 24.05.16 

38/16 Morten Walle og krav om nett på bane parallelt med travbane Ole Kr. 24.05.16 

39/16 E-post med spørsmål om dekning av turnering utenfor Agder Ole Kr. 24.05.16 

40/16 Oppfølgningssaker etter forrige referat, uløste oppgaver Ole Kr. 28.06.16 

41/16 Overgang av spillere og betaling Knut 24.05.16 

42/16 Spø. Om klubben kan dekke avgift for enkelte spillere i lagsturnering Knut 24.05.16 

43/16 Lagkasser? Hva gjør vi? Reskontro(innspill fra rep. hovedstyre – vågmodellen) Knut  

44/16 Oppfølgning etter referat av 24.05.16 (rest oppgaver/status) Ole Kr. 27.06.16 

45/16 Sak fra Steffen Nilsen(sende utrangerte Gil drakter til Haydom) Ole Kr. 27.06.16 

46/16 Hva gjøres med gjenglemt tøy? («Gjenglemt tøy» kasse) Ole Kr. 27.06.16 

47/16 Overgang av spillere fra Greipstad fotball Styret 20.09.16 

48/16 Oppfølgnings saker etter trenermøte 17.08.16 Aina  

49/16 Gjenglemt tøy kasse er full, info og overlevering Ole Kr.  

50/16 Nytt trenermøte, med hovedvekt på planlegging av kommende sesong Aina  
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51/16 Innkommende forslag fra Håvard Rygg om avslutning med ”fotballgalla”  Ole Kr.  

52/16  Ole Kr.  

53/16 Dugnad på bygg og anlegg Malene  

54/16 Oppstart av registrering på elektronisk medlemsregister Knut  

    

    

 


